

SPECIFIC POWER OF ATTORNEY

وكالة خاصة

I the undersigned **Mimoun Madani**, Dutch national holding passport No NNPP0696 in my capacity as representative of **Mr. Karl Sebastian Greenwood** Swedish National Holder of Passport No 89920987 as per the general power of attorney dated 30-01-2018 (the Principal) do hereby appoint advocates Mr. Ali Al Aidarous, Mrs. Mariam Al Teneji, and Mrs. Eman Jalal Ahmed, Myriam Simon , Waleed Hamad, Hamada Sewaify , Jamal Yassein , Haytam Rashad Omara of **Al Aidarous Advocates and Legal Consultants** , of P.O. Box: 33299, Dubai, as my attorneys (**jointly and severally referred to as the Attorneys**”) to act as follows:

أنا الموقع أدناه السيد/ ميمون مدني، هولندي الجنسية، حامل جواز سفر رقم NNPP0696، بصفتي وكيلاً عن السيد/ كارل سيباستين جرين وود، سويدي الجنسية حامل جواز سفر رقم (89920987) و ذلك بموجب التوكيل المؤرخ 2018/1/30 (الموكل) بموجب هذا عينت المحامين/ علي العيدروس ومريم الطنجي، وإيمان جلال أحمد ومريم سيمون و وليد حمد و حماده سويفي و جمال ياسين و هيثم رشاد عماره من مكتب (العيدروس محاماة واستشارات دولية)، ص.ب: 33299، دبي وكيلاً عني (مجتمعين او منفردين يشار إليهم بـ "الوكلاء") في الآتي:

1. The Attorneys shall appear and represent the Principal before all the governmental and semi-governmental authorities and the Courts in the UAE of different kinds and levels.
2. The Attorneys shall have the right to represent the Principal before all the banks located in the UAE including but not limited to Noor Bank and Mashreq Bank.
3. In particular, the Attorneys have the right to represent the Principal before Noor Bank and Mashreq Bank (jointly and severally referred to as the Banks) with regard to the accounts mentioned below:

1. للوكلاء الحق في تمثيل " الموكل " والحضور أمام جميع الدوائر الحكومية و شبه الحكومية وأمام محاكم دولة الإمارات العربية المتحدة على اختلاف أنواعها و درجاتها.

2. للوكلاء الحق في تمثيل الموكل أمام جميع البنوك بدولة الإمارات العربية المتحدة بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر نور بنك و بنك المشرق:

3. للوكلاء الحق في تمثيل الرئيسي أمام نور بنك و بنك المشرق (يشار إليهم مجتمعين ومنفردين بـ " البنوك ") وذلك بخصوص الحسابات المذكورة أدناه:

a) Noor Bank:

- (i) Account No 110644490014
- (ii) Account No 110644490036

أ. نور بنك

ii. حساب رقم 110644490036



(b) Mashreq Bank

- (i) Account No 01910007439
(ii) Account No 019100074392
(iii) Account No 019100077709
(iv) Account No 019010024138
(v) Account No 019000021035

ب. بنك المشروق

- i. حساب رقم 01910007439
ii. حساب رقم 019100074392
iii. حساب رقم 019100077709
iv. حساب رقم 019010024138
v. حساب رقم 019000021035

(Accounts mentioned in point 3 (a) & 3 (b) above shall be jointly and severally referred to as the Accounts).

(الحسابات المذكورة في الفقرة 3 (أ) و 3 (ب) أعلاه يشار إليهم مجتمعين و منفردين بالـ الحسابات)

4. The Attorneys have the authority to submit the transfer forms signed by Mr. Mimoun Madani on behalf of the Principal as per the general power of attorney dated 30-01-2018 related to the Accounts in the Banks and follow up and monitor with the Banks until the Banks comply with the transfers forms instructions related to the Accounts.

4. للوكلاء الحق في تقديم نماذج التحويل الموقعة من جانب السيد/ ميمون مدني بالوكالة عن الرئيسي وفقاً للوكالة العامة المؤرخة في 2018/1/30 المتعلقة بحسابات البنوك وكذلك المتابعة والمراقبة مع البنوك حتى تقوم البنوك بالامتثال لتعليمات التحويلات المتعلقة بالحسابات.

5. The Attorneys have the right to take all necessary action in all official and legal proceedings required to ensure that the funds are transferred pursuant to the instructions mentioned in the transfer forms related to the Accounts with the Banks.

5. وللوكلاء مجتمعين ومنفردين الحق في اتخاذ جميع الإجراءات الرسمية والقانونية فيما يتعلق بتحويل الأموال الموجودة في الحسابات وفقاً للتعليمات المذكورة في نماذج التحويل لدى البنوك.



The Principal

الموكل

